
Overleg bestuur Beheersvereniging met  d.d. 24/8/2021 
 
Aanwezig namens bestuur: Herman, Dirk en Egbert 
 
 
Gemaakte afspraken: 

• Het exacte aantal verkochte en geopteerde kavels is nog steeds niet helemaal helder. Tot nu 
toe 112 kavels ‘verkocht’, (  heeft kavel teruggegeven). Er zijn veel opties 
inmiddels verlopen waarvan nog niet duidelijk is of de optiehouder echt tot aankoop wil 
overgaan. informeert bij die verantwoordelijk is voor de kaveluitgifte 
en komt zo spoedig mogelijk, maar in ieder geval bij de ALV van 4 september, hier op terug; 

• is aanwezig bij de ALV van 4 september en (waarschijnlijk) ook. 

• Het idee om huidige kavelhouders in staat te stellen een naastliggend kavel bij te kopen is, 

vanuit de wens om de verdichting van het nabuurschap binnen de perken te houden, een 

goede optie. Ook  vindt de suggestie niet verkeerd, maar wil dit nog wel even 

afstemmen met collega’s op het gemeentehuis. Er bestaat namelijk ook een wachtlijst van 

extern geïnteresseerden; 

• De kaveltoekenning tot 150 wooneenheden zou in dat geval overigens niet ten koste gaan 

van de mogelijkheid van extern geïnteresseerden om in volgorde van aanmelding een kavel 

toegewezen te krijgen, maar mogelijk wel een beperking opleveren ten aanzien van de plek; 

• Zodra duidelijk is wat het aantal onverkochte kavels is, rekening houdend met de voorlopige 

maximale uitgifte van 150 kavels, wordt in samenspraak met ‘Lievingerveld’ en op initiatief 

van de gemeente een (tussentijdse) visie ontwikkeld voor het restant van de invulling van het 

nabuurschap;  

• De verlichting op Lieving: die staat gepland voor de maand september, maar checkt 

dit nog even; 

• Verplaatsing bebouwde kom: zorgt ervoor dat dit op de ALV van 4 september bekend 

is. Dit is een belangrijke kwestie omdat de veiligheid hier mee gemoeid is. Over de verdere 

inrichting van Lieving zal nog nader overleg plaatsvinden; 

• De 4 bankjes: ‘Lievingerveld’ komt met een voorstel van plaatsing en  checkt of er 

juridische belemmeringen zijn om deze op gemeentegrond te plaatsen. Het is de intentie om 

deze in ieder geval begin 2022 te plaatsen; 

• T.a.v. de gesuggereerde toezegging aan enkele kavelhouders om de 20 meter zone te mogen 

betrekken bij hun tuin:  heeft die toezegging nooit gedaan, maar informeert bij 

 en komt daar zo spoedig mogelijk op terug. Over de inrichting en het beheer 

van de 12 meter zone buigt de werkgroep  zich momenteel; 

• Beleid van de gemeente is om de vrije kavels en de kavels in optie 2 x per jaar te maaien. Dat 

is de afgelopen keer niet helemaal goed gegaan.  informeert bij . 

• Gemeente en Waterschap maken zich zorgen over het watermanagement op de kavels. De 

gemeente neemt zo spoedig mogelijk contact op met het Waterschap voor regulier overleg 

waarbij ook ‘Lievingerveld’ betrokken wordt; 

• De gemeente zal actief op de gemaakte afspraken met bewoners handhaven. 

• Volgend overleg tussen bestuur Beheersvereniging Lievingerveld en : 21 september 

om 16.00 uur bij Herman op  
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